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ZÁPIS 

SETKÁNÍ ZŘIZOVATELŮ ŠKOL A ZÁSTUPCŮ OBCÍ (KA 2) 

MAP II pro SO ORP Děčín 

Číslo projektu: CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008611 

datum konání 3. 9. 2020 

čas konání 09:00 - 13:00 hod. 

místo konání 
Zasedací místnost kanceláře MAS Labské skály, z. s.,  

Žižkova 3135/155, Ústí nad Labem 400 01 
 

PŘÍTOMNI:  

Dle prezenční listiny, která je k dispozici v kanceláři žadatele MAS Labské skály, z. s., Žižkova 
3135/155, Ústí nad Labem 400 01 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Prezence, zahájení, představení účastníků 
2. ITI – Ústecko-chomutovské aglomerace – 2021+ 
3. Soulad investičních záměrů škol a školských zařízení s MAP 
4. Příprava SCLLD 2021+ (výstupy, problémy a potřeby, možnosti SCLLD 2021+) 
5. Různé, závěr 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

 Uvítání: Ing. Renata Jírová, facilitátorka realizovaných setkání a diskuzí projektu MAP II pro SO ORP 
Děčín (dále jen „R. Jírová“), přivítala účastníky a představila přítomné zástupce ITI a zaměstnance 
MAS, následovala krátká prezence přítomných starostů, zástupců měst a obcí. Poté předala slovo 
Mgr. Jiřímu Starému, zástupci ITI (dále jen „J. Starý“). 

 ITI – Ústecko-chomutovské aglomerace – 2021+: J. Starý informoval přítomné o přípravě nové 
strategie ITI Ústecko-chomutovské aglomerace. Vymezení aglomerace bylo rozšířeno území 
venkovského prostoru a Krušných hor, na základě této změny je rozvíjena spolupráce s MAS a MAP 
v území. V rámci přípravy nové strategie ITI J. Starý představil oblast IROP – kde bude řešeno téma 
dopravy a školství (školství je konkrétně řešeno s koordinátory projektů MAP, avšak zatím není jasné, 
jak bude vypadat konkrétní podpora), téma veřejných prostranství, sociální oblast bude vzhledem 
k předchozím zkušenostem spíše omezená, památky, kultura a cestovní ruch (jedná se o zajímavé 
téma pro MAS i pro samotné obce) – kulturní památky, muzea, i infrastruktura – stezky, parkování, 
turistické značení. Dále J. Starý představil OP ŽP (témata odpadového hospodářství, energetických 
úspor, sídelní zeleně, hospodaření s vodou) a OP D (drážní infrastruktura a telematika silničního 
provozu). V rámci OP TAK a OP JAK není předpokládán průřez mezi ITI a obcemi, OP Z v ITI nejspíše 
nebude zahrnuto. V současné době zástupci ITI kontaktují potenciální žadatele a zjišťují připravenost 
projektů, které by mohli být zahrnuté v novém období. J. Starý vyzval přítomné, pokud zvažují 
projekt, nebo vědí o projektu, který by mohl být zahrnut do ITI, ať jej kontaktují. Poté J. Starý 
poděkoval přítomným za pozornost a vyzval k případným dotazům. 

 Po přestávce R. Jírová a J. Bischoffiová informovali o aktuálních informacích: do MAS přistoupilo 
8 nových obcí, na konci srpna 2020 byla podána žádost o standardizaci, výhledově v listopadu by měl 
být známý výsledek. Následně J. Bischoffiová pozvala přítomné na Valnou hromadu MAS, plánovanou 
dne 17. 9. 2020, a zdůraznila důležitost účasti vzhledem ke končícímu volebnímu období orgánů MAS 
a potřebě zvolit nové obsazení. 
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 Soulad investičních záměrů škol a školských zařízení s MAP: Účastníci byli informováni o nutnosti 
prokázání souladu investičních záměrů škol a školských zařízení s Místním akčním plánem rozvoje 
vzdělávání (MAP). Soulad s MAP je prokazován uvedením konkrétního investičního záměru 
v přílohách Strategického rámce MAP: PŘÍLOHA Č. 1 – INVESTIČNÍ PRIORITY (IROP); PŘÍLOHA Č. 2 – 
ZÁSOBNÍK DALŠÍCH ZÁMĚRŮ (OSTATNÍ), (pozn. nespadajících do programového rámce IROP). 
Aktualizaci SR MAP je možné provádět nejdříve po 6-ti měsících od poslední schválené verze. 
V případě MAP II pro SO ORP Děčín je aktuálně platná 5. verze, která byla schválena 31. 1. 2020, je 
tedy možné SR znovu aktualizovat. Tato aktualizace je plánována na říjen 2020, tak aby v listopadu 
bylo možné 6. verzi schválit Řídicím výborem MAP II. Během procesu aktualizace SR jsou osloveni 
zástupci škol, školských zařízení a zřizovatelů ke kontrole a aktualizaci svých investičních záměrů. 
K uvedení investičního záměru v SR MAP je podmínkou: 1) Souhlas zřizovatele; 2) Dohoda 
o potřebnosti a využitelnosti investice – v případě výstavby MŠ; 3) Dohoda o efektivní využitelnosti 
investice – výstavba nového nebo navýšení kapacity stávajícího vzdělávacího zařízení (ZŠ, zařízení pro 
zájmové vzdělávání, školské zařízení, zařízení pro neformální vzdělávání, NNO). Aktualizaci schvaluje 
Řídicí výbor MAP, dále je předána na Regionální stálou konferenci ÚK a následně je předána 
na zástupce ŘO IROP, kteří následně provedou zveřejnění na webu Územní dimenze. Účastníci byli 
upozorněni, že při podání žádosti o dotaci/podporu je posuzován soulad s MAP vyhledáním daného 
investičního záměru v aktuální verzi SR MAP, případná absence investičního záměru školy v aktuálním 
strategickém rámci MAP je důvodem pro vyřazení žádosti o podporu. 

 R. Jírová v rámci přípravy SCLLD 2021+ vyzvala ke tvorbě SWOT analýzy, následně rozdělila přítomné 
do 4 skupin dle jednotlivých částí analýzy (silné stránky, slabé stránky, příležitosti a hrozby). 
Po zpracování pracovních listů jednotlivé skupiny prezentovali své výstupy a proběhla krátká diskuze 
k doplnění dalších bodů. 

 Dále následovala prezentace J. Bischoffiové k přípravě SCLLD 2021+ (předpoklad vyhlašování výzev je 
začátek 2022). Následující informace byly filtrovány ve vztahu ke školství: v rámci PRV bude možné 
podpořit školy v oblasti rekonstrukce jídelen a školních kuchyní, v oblasti kulturních a spolkových 
zařízení včetně knihoven, komunitních center (oblasti zájmového, neformálního a celoživotního 
vzdělávání) zatím nejsou dostupné relevantní informace. V rámci PRV se musí jednat o podstatné 
investice s cílem pořízení něčeho nového, nejedná se tedy o rekonstrukce. V rámci IROP – specifický 
cíl 5.2 se jedná o: Rekonstrukce MŠ – navyšování kapacit (problematický bod, v současnosti bývá 
problém pro MŠ zajistit více dětí ve vztahu k pravidlům). J. Bischoffiová vyzvala obce, které zřizují MŠ, 
aby se vyjádřili, zda by o tento bod měli zájem, aby v případě zájmu byla tato oblast zahrnuta 
do SCLLD 2021+. Další oblastí je ZŠ – odborné učebny, bezbariérovost a rekonstrukce učeben 
neúplných škol. Dále byly prezentovány Ing. Renatou Michalegovou OP ŽP a Petrou Šofrovou OP Z. 

 Různé, závěr: R. Jírová po ukončení prezentací vyzvala k případným otázkám a diskuzi. Poté shrnula 
úkoly pro přítomné – zanesení projektů do připravených tabulek. Následně spolu s J. Bischoffiovou 
ukončila jednání a poděkovala přítomným za účast.  

ZÁZNAM VYPRACOVAL: Mgr. Jiří Zikmund 

 Koordinátor projektu a strategického řízení a plánování 

ZÁZNAM OVĚŘILA: Ing. Renata Jírová 

 Facilitátorka realizovaných setkání a diskuzí  
 

Mgr. Jiří Zikmund     _____________________________________ 
 

Ing. Renata Jírová     _____________________________________ 
 

V Ústí nad Labem dne: 4. 9. 2020 

PŘÍLOHY: 

1. Pozvánka a program 


